

April 29, 2006

Mr. Essa Kazim,
General Manager,
Dubai Financial Market,
Dubai, UAE

السيد / عيسى كاظم
مدير عام سوق دبي المالي
دبي , الإمارات العربية المتحدة

Dear Mr. Kazim:

تحية طيبة:

Re: **Results for First Quarter 2006**

الموضوع: نتائج الفصل الأول من السنة المالية
٢٠٠٦

We are pleased to inform you that according to Management accounts, under review of our auditors, the profit for first quarter 2006 is AED 65 million.

نود إفادة سعادتك بأن تقرير الحساب الإداري للشركة للفصل الأول للسنة المالية ٢٠٠٦ (غير مدقق) وإن الأرباح قد بلغت خمسة وستون (٦٥) مليون درهم .

You are aware that SALAMA has many subsidiaries operating in Egypt, Algeria, Senegal and Tunisia. The process of consolidation of the accounts from the subsidiaries is tedious and time consuming, particularly for BEST RE, our Re-Takaful Company which has to receive accounts from other insurance companies doing business with it then prepare its accounts based on information received from them.

كما تعلمون أن سلامة لديها عدة شركات تابعة لها في مصر، الجزائر، السنغال وتونس. حيث تحتاج الشركة إلي المزيد من الوقت لدمج المعلومات المالية الخاصة بالشركات التابعة لها بصفة عامة وشركة "بست ري" بصفة خاصة والتي تتطلب مساحة زمنية أكبر لمراجعة وتأكيده أرقام الحسابات مع الشركات التي تعمل معها.

The auditors are expected to complete their review by 15th May 2006. We will submit the complete set of accounts by the said date.

وبناء على إفادة مكتب مدقق الحسابات فإنه من المتوقع أن ينتهي من إكمال العمل في ١٥/مايو/٢٠٠٦ ناكذ لسعادتك بأننا سوف نرودكم بالتقرير المالي في التاريخ المشار إليه أعلاه.

Thank you and assuring you of our utmost cooperation.

شاكرين لكم حسن تعاونكم،
وتفضلوا بقبول وافر التقدير والإحترام

Yours Sincerely,

أخوكم



الشيخ / خالد بن زايد بن صقر آل نهيان
رئيس مجلس الإدارة